

24.01.2024

Referat af bestyrelsesmøde den 16. januar 2024

Til stede: Jacob, John, Michael, Waqas, Vagn, Jan

Dagsorden

1. Nyt fra formanden
2. Nyt fra kassereren
3. Nyt fra næstformanden
4. Fællesarbejde forår 2024
5. Projekter / aktiviteter
6. Næste møde
7. Evt.

Ad 1.

Generalforsamling. På valg er Vagn, John, Waqas. Dato og lokale er på plads. (16. april).

Indkøb aftales. Michael vender tilbage.

John sender indkaldelse ud. (Svartalon til Michael.)

Alt materiale udsendes til medlemmerne pr. mail.

Hjertestarter. Der er ændret i abonnementsoplysningerne, idet formanden nu er kontaktperson. Der foretages ikke service på hjertestarteren, da dette hidtil har været anset for unødvendigt, fordi vi selv løbende har udskiftet elektroder og batterier mv. Dette blev drøftet. Der er uenighed om nødvendigheden i en serviceordning til hjertestarteren. Inden næste bestyrelsesmøde vil servicevilkårene i en eventuel fremtidig abonnementsordning samt pris blive undersøgt nærmere. Senest på næste bestyrelsesmøde træffes beslutning, om der skal oprettes serviceaftale eller ej.

Hjemmesiden. Der er foretaget ændringer og oprydning. Dette arbejde fortsættes.

Gæsteparkering. Kaos Juleaften. Drøftet. Vi kan ikke afholde gæster til vore nabogrundejerforeninger fra at holde på vores pladser. Vores medlemmers gæster benytter også p-pladserne hos vores naboer.

Ad 2.

Regnskab for 2023 er færdigt. Vores store projekter er afsluttede. Der vedlægges opstilling over disse sammen med regnskabet. Budgetterne for disse projekter er overholdt. Incl. opgradering af ladekapacitet og moderne elpullerter.

Budget 2024: Det efterspørges, om der er behov for større nyindkøb og om der er nye poster/udgifter. Tages op på næste møde. Drøftelse af størrelsen af det på forhånd opkrævede gebyr for udeblivelse ved fællesarbejde. Regulativ for ladestandere er opdateret.

**Den Østrigske Villaby's
Grundejerforening**

Fyrrehusene 1-19, 2-32
2600 Glostrup

Ad 3.

Affaldsplads. Der er udfærdiget vejledning for vores affaldordning. Uploadet på hjemmesiden. Adfærd på affaldspladsen blev diskuteret. Stadig en del fejl i sorteringen. Drøftelse om hvordan vi kommer af med affald, som ikke indgår i ordningen. Betaling for bortskaffelse. Det blev afstemt, hvordan bestyrelsen forholder sig til politikken omkring affaldssortering.

Brugergruppen. Man gør meget for, at der tages lokale initiativer til forbedring af affaldssortering. Der henvises i øvrigt til referater fra Brugergruppens møder.

Ad 4.

Fællesarbejde. Der laves som sædvanlig en prioritetsliste. Det er opfattelsen, at alle opgaver bør medtages på fællesarbejdsdagene, således at der ikke er opgaver, som bestyrelsesmedlemmerne skal udføre udenfor fællesarbejde. Datoer for foråret er 5. maj og 2. juni.

Ad 5.

Asfaltarbejdet færdiggjort. Der kan ikke fremsættes flere indsigelser (revner). Der bliver henvist til betingelserne.

Fibernet. Endnu ikke klarmeldt af TDC. John afventer mail fra TDC og sender mail til medlemmerne/beboerne om, hvor langt vi er i processen, når oplysninger er modtaget.

Ladebokse / ladeudvalg. Det blev besluttet at nedlægge ladeudvalget. Kan etableres igen, hvis behov opstår.

Ad 6.

Næste møde i klubhuset (hos Jakob) 12.3.2024 kl. 20.00.

Ad 7.

Intet til eventuelt.

Referent

Jan Lauridsen